
 

 

Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Statutowej 
Posiedzenie Doraźnej Komisji Statutowej w dniu 20.02.2025 r. godz. 15:47 
w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 
 
Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, stwierdziła quorum (12 obecnych członków 

Komisji, 2 nieobecnych) oraz przypomniała o RODO. Członkowie komisji nie wnieśli 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty bez uwag. Jednogłośnie 

przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Przystąpiono do bloku uchwał.  

Komisja rozpatrzyła wnioski w sprawie zmiany statusu Miasta i gminy Kórnik. 

Przewodnicząca w związku z wcześniej złożonym wnioskiem, poprosiła Radcę 

Prawnego o przedstawienie propozycji zapisów dot. policji sesyjnej a konkretnie 

możliwości nakazania opuszczenia sali obrad mieszkańca, który narusza powagę 

sesji:  

W § 42 dodaje się ust. 5 w brzmieniu: „5. W stosunku do osób i do publiczności, o 

których mowa w ust. 4,, Przewodniczący po uprzednim ostrzeżeniu może nakazać 

opuszczenie Sali obrad, jeżeli swoim zachowaniem lub wystąpieniem zakłócają 

porządek obrad bądź naruszają powagę sesji.” 

Po przeprowadzonej dyskusji wniosek został zaopiniowany pozytywnie.   

Przewodnicząca w związku z wcześniej złożonym wnioskiem, poprosiła Radcę 

Prawnego o przedstawienie propozycji zapisów dot. wyznaczania prowadzącego 

obrady w przypadku nieobecności przewodniczącego lub zastępcy: 

„§ 82. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej organizuje pracę Komisji Rewizyjnej i 

prowadzi jej obrady. W przypadku nieobecności przewodniczącego Komisji lub 

niemożności działania, jego zadania wykonuje jego zastępca, a w przypadku 

nieobecności zastęp 

Po przeprowadzonej dyskusji wniosek został zaopiniowany pozytywnie.   

Przewodnicząca w związku z wcześniej złożonym wnioskiem, poprosiła Radcę 

Prawnego o przedstawienie propozycji zapisów dot. możliwości prowadzenia sesji 

przez wiceprzewodniczącego mimo obecności przewodniczącego na sesji: 

„ § 34 ust. 3 W razie czasowej niedyspozycji Przewodniczącego obecnego na sesji 

czynności określone w ust. 1 może wykonywać jeden z Wiceprzewodniczących 

wskazany przez Przewodniczącego.” 

Po przeprowadzonej dyskusji wniosek został zaopiniowany pozytywnie.   

Podjęto dyskusję dotyczącą rozliczania nieobecności radnych na posiedzeniach. Ze 

względu na brak jednomyślności co do rozwiązań postanowiono o przeniesieniu 

dyskusji na kolejne posiedzenie.  



 

W ramach spraw bieżących, wolnych wniosków i głosów rozpatrzono wniosek Macieja 

Brylewskiego w sprawie zamykania listy wyborców w trakcie wyborów sołeckich (w 

ramach zmiany statutów sołectw) jednakże ze względu na brak wnioskodawcy na 

komisji wniosek pozostawiono do dyskusji na kolejne posiedzenie.  

Kolejnych zapytań ani wniosków nie było i przewodnicząca zakończyła posiedzenie o 

godz. 16:56. 

 

 

 


